

Coaching

Good methodologies and choices are those that align with your environment, context and culture. Knowing how to listen and understand you, are the key issues allowing us to better advise you.

Change behavior

In order to obtain long term results, your teams must endorse and embrace the change. We would like to engage you throughout the entire process, not only in order to gain consensus, but to ensure a better knowledge transfer on this know how.

Planning

We will help you to visualize the future, make your vision more clear and coherent for to optimize your adherence, by clarifying all the available resources, opportunities, as well as the socio-economical targets.

Strategy

The life cycle of a structure will go through of its capacity to improve and to innovate. Our target is to help you to build and to implement your strategy in accordance with your competitiveness.

Supervision of big projects

Your capacity to anticipate, to react, and to give a quick response in this business environment are the decisive factors for your success. We are fully aware of it, and we consider that this reactivity is one of the fundamental values to master costs, quality, and delays, from the inception to the completion of your big projects.

Public & private partnership

Organization & Management

The good solutions are those ones that work. Implementing them with the simplest way, will be a key success factor in your mission. We are specially attached to recommend you the most realistic and effective solutions.

Study realization

Our activities consist of understanding the needs of our clients and to master the technological aspects.

Satellite information systems

Our offers based on the satellite information related to the teledetection, the urban cartography, the rural land register, the decision-making aid..., enable you to control permanently in situ the availability of the resources of your territory in order to satisfy your needs.

Financings and technical partners

Nowadays, Africa clearly seems to be one of the future opportunities for humanity, due to its richness beyond the richness of its soil, viable resources, but yet unexploited, for the entire planet. We will propose you to find financing opportunities and possibilities for transfer of technologies, due to our network of world class partners in the new technology that we have already selected to you around the world.

Contact

Made in Africa, VDN, Comico III
Dakar - Senegal
contact@newafricaconsulting.com



New Africa Consulting



Société de Conseil & Management



Coaching

Conduite du changement

Planification

Stratégie

Supervision de grands projets

Organisation & Management

Réalisation d'études

Système d'informations satellitaires

Financements et Partenaires techniques

www.newafricaconsulting.com

Coaching

Les bonnes méthodes et les bons choix sont ceux qui correspondent à votre environnement, votre contexte, votre culture. Savoir vous écouter, savoir vous comprendre, c'est savoir vous conseiller.

Conduite du changement

Pour obtenir des résultats durables, vos équipes doivent s'appropriier le changement. Nous tenons particulièrement à vous impliquer dans l'ensemble de la démarche, non seulement pour emporter l'adhésion, mais également pour opérer le meilleur transfert de savoir - faire.

Planification

Visualiser le futur, rendre votre vision claire et cohérente pour une adhésion optimale, en clarifiant toutes les ressources mobilisables, les enjeux, et les objectifs socio-économiques à atteindre.



Partenariat public-privé



Stratégie

La pérennité d'une structure passe par sa capacité à évoluer, à innover. Vous aider à concevoir et mettre en place votre stratégie suivant vos futurs avantages comparatifs est notre objectif.

Supervision de grands projets

L'anticipation, la réactivité, la rapidité de réponse de votre structure à l'environnement sont les facteurs décisifs de votre succès. Nous en sommes pleinement conscients et considérons la réactivité comme une valeur fondamentale de notre approche visant à maîtriser les aspects coûts, qualité, délais, de la conception à la livraison de vos grands projets.

Organisation & Management

Les bonnes solutions sont celles qui marchent. Leur simplicité de mise en oeuvre est un facteur clé de succès dans votre mission. Nous sommes donc particulièrement attachés à vous proposer des solutions réalistes et efficaces.

Réalisation d'études

Nos métiers exigent une capacité à comprendre les besoins de nos clients et à maîtriser les évolutions technologiques.

Système d'informations satellitaires

Nos offres d'informations satellitaires concernant la télédétection, la cartographie urbaine, le cadastre rural, l'aide à la décision, vous permettent de maîtriser à temps réel la disponibilité des ressources de votre territoire en vue de satisfaire vos besoins.

Financements et partenaires techniques

Maintenant, l'Afrique apparaît clairement comme une des opportunités futures pour l'humanité, disposant, au-delà des richesses naturelles de son sol, des ressources incommensurables, mais encore inexploitées pour l'ensemble de la planète. Nous vous proposons une recherche de financement accompagnée par un transfert de technologies grâce à notre réseau de partenaires techniques sélectionnés dans tous les pays du monde.



www.newafricaconsulting.com